
Varstvo okolja
Turistično društvo Zadvor je

na zadnji seji komunalno-urba-
nistične komisije dalo pobudo za
očiščevalne akcije na območju
KS Zadvor. Zamisel so na seji
sprejeli in zadolžili turistično
društvo, naj pripravi program
akcije, določi datum in predvidi,
koliko bi približno akcija stala.

Turistično društvo je nato skli-
calo dva delovna sestanka, na ka-
terih so se pomenili o najbolj
onesnaženih krajih. Iz podatkov,
ki so jih dobili s terena, je bilo ra-
zbrati, da je okolje tako onesna-
ženo, da samo s prostovoljnim
delom ne bi bilo mogoče kaj
prida storiti. Na posameznih kra-
jih je namreč toliko kosovnih
odpadkov, da bi za odstranitev

potrebovali nakladalec, kamione
pa seveda tudi delovno silo. Zato
je turistično društvo zaprosilo za
pomoč KS Zadvor, nekatere ob-
činske organe, sanitarno inšpek-
cijo skupnih služb SM Ljubljane
in ribiško družino Vevče. Kljub
obsežni nalogi pa je društvo
sklenilo, da se bo tudi samo lo-
tilo manjše očiščevalne akcije,
pomoč pa je obljubila tudi pred-
stavnica OŠ Toneta Trtnika-
Tomaža. V domačem glasilu Naš
obveščevalec bodo povabili vse
občane KS, naj sodelujejo v očiš-.-
čevalni akciji vsak v svojem oko-
Iju, kajti tako lahko veliko pri-
pomorejo k lepšemu videzu
kraja in k varovanju okolja.

Nekateri krajani so se že lotili
urejanja svojega okolja: čistijo

dvorišča, urejajo vrtove in sna-
žijo zelene površine.

Komisija za kulturo je tudi
letos organizirala proslavo ob
dnevu žena. Proslava je bila v
dvorani zadruženga. doma v
Zadvoru. Progratn sta pripravila
OŠ Toneta Trtnika-Tomaža in
VVZ Vevče — oddelek Molnik
iz Zadvora.

Naj omenimo še prizadevanje
kulturne komisije pri KS Zad-
vor, da bi oživila delo DPD Svo
boda Zadvor, ki je že praznovala
50-letnico delovanja, vendar pa
je delo v zadnjih letih zamrlo.
Komisiji je že uspelo ustanoviti
pevski zbor, ki je začel pridno
vaditi v prostorih OŠ v Sostrem.
Na prvih vajah sê je pokazalo, da
ima pevski zbor na izbiro še pre-
malo raznih glasov, zato pričaku-
je, da se mu bodo pridružili še
številni drugi pevci in pevke.

S poživitvijo delovanja DPD
Svoboda Zadvor bi dosegli večje
uspehe tudi na drugih kulturnih
področjih, zlasti v dramatfki in
kulturno-zabavnem življenju.
Za zdaj.bo prva naloga komisije
in SZDL, da pripravi občni zbor
DPD Svoboda Zadvor, nato pa
sestavi podrobnejši načrt delo-
vanja tega društva.

Sestal se je tudi izvršni odbor
KK SZDL Zadvor in ob drugih
vprašanjih razpravljal o izvaja-
nju kratkoročnega in dolgoroč-
nega programa razvoja KS Zad-
vor. Na seji so govorili tudi o po-
litični situaciji pri nas in v svetu.

Zavzeli so se za poživitev budnosti
in za odpravo nekaterih nepravilno-
sti, zlasti potrošniške mrzlice in po-
dobnih pojavov. Pri ocenjevanju
izvajanja načrtov KS jih je vodila
tudi stabilizacijska misel. Dogovorili
so se o nadaljnjem organiziranem
nastopanju pred občani, zlasti zdaj,
ko bo treba razgmiti načrte razvoja
KS, podati finančna poročila in pro-
gramiranje financiranja za naprej.
Pri vsem tem bo potrebno veliko na-
porov in previdnosti.
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